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ZÁPIS č. 5/ 2019
z jednání Výboru ZO OS KOVO ABB Brno konaného dne  15.5.2019 od 14.00 hod.

Přítomni:  viz. prezenční listiny
Omluveni: viz. zápisy a výpisy z el. Komunikace ( nejsou )
Hosté:  ano, Volební komise a noví členové Výboru

Program jednání V ZO KOVO ABB BRNO

1)   Volba předsedy Výboru ZO a volba dalších funkcí
2) Diskuze a Závěr, Slovo předsedy

Bod 1:  Jednání Výboru ZO bylo vedeno jako ustavující jednání Výboru ZO vzniklého
z Voleb 2019

ü Zahájeno bylo předsedou Volební komise, kol. Jiřím  Karáskem

ü V rámci úkonů potřebných k volbě předsedy Výboru byl přednesen návrh na
volbu předsedy Výboru, kterým byl navržen Jiří Bohdan

ü Jiří Bohdan byl zvolen počtem 11 hlasů (z 12 možných) předsedou Výboru ZO
OS KOVO ABB Brno.

ü Další volené funkce podle vnitřních směrnic – Volebního řádu a Statutu ZO

Místopředseda Michal Gross byl zvolen počtem 11 hlasů z 12 možných

Místopředseda Jan Bareš byl zvolen počtem 11 hlasů z 12 možných

Hospodářka Ludmila Stiburková byla zvolena počtem 11 hlasů z 12 možných

V rámci Voleb 2019 byla zvolena Revizorkou  ZO OS KOVO ABB Brno

Kol. Margita Szomolaiová. Proces volby revizního orgánu je popsán ve Statutu
ZO a Volebním řádu ZO OS KOVO ABB Brno a úspěšnost volby byla 337 hlasů
z 353 možných. Tento orgán nahrazuje DaRK.

Statistické údaje o volbách napříč celou ZO OS KOVO ABB Brno jsou neveřejné.

Členové ZO OS KOVO ABB Brno, kontrolní orgány a zástupci zaměstnavatelů
mohou do dokumentů nahlédnout v kanceláři ZO v místě sídla ZO po
předchozí domluvě.

Usnesení: Volební komise konstatuje, že volby proběhly v souladu s dokumenty ZO a
výsledky voleb jsou platné.

Bod 2:  Diskuse, Závěr

Po ukončení voleb a zpracování výsledků voleb se ujal slova předseda
Výboru ZO kol. Jiří Bohdan

Poděkoval všem spolupracovníkům za aktivní přístup k volbám i k práci v odborové
organizaci.

První jednání nově zvoleného Výboru ZO OS KOVO proběhne 19.6.2019 a budou na
něm rozděleny další funkce a činnosti zástupců v jednotlivých úsecích – Dílenských
výborech. Rovněž se očekává diskuse o navrhovaném jednacím řádu, tak aby se
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jednání Výboru mohli účastnit i místopředsedové zvolení v jednotlivých úsecích ve
výrobních jednotkách zaměstnavatelů ABB s.r.o. , AB Komponent s.r.o. a nově
vznikajícího podniku ABB – Hitachi.

Vyjednavačem a zástupcem pro nově vznikající podnik bude stávajícící předseda
Výboru ZO OS KOVO ABB Brno spolu se zástupci místní jednotky ( DV  PGHV Tuřanka)

Jednotliví zástupci úseků – Dílenských výborů se krátce představili ostatním
kolegyním a kolegům.

Byly také dohodnuty a odsouhlaseny texty dopisů, informující zaměstnavatele o
proběhlých volbách, jejich výsledcích a rozdělení hlavních funkcí. O výsledcích voleb
jsou rovněž informováni kolegové ze ZO OS KOVO působících v ostatních jednotkách
ABB v České republice.

Vzhledem k plánovanému termínu kontroly účetnictví pracovnicí metodického
pracoviště OS KOVO Brno je také  zpracován výsledek voleb pro orgány OS KOVO
Česká republika.

Připravuje se také návštěva výrobní jednotky PGHV Tuřanka Inspektorem bezpečnosti
práce z metodického pracoviště OS KOVO  Brno, za účasti kol. Bohdana a kol. Bartoše.

Usnesení: Výbor ZO bere na vědomí informace z jednání .

Vážené členky, vážení členové, spolupracovnice a spolupracovníci.

 Odborová organizace výrobních závodů ABB Brno, AB Komponentů Brno a
nově vznikajícího subjektu vstupuje do nové etapy spolupráce. Změnila se a
mění struktura našich zaměstnavatelů a s tím se musíme změnit a
přizpůsobit i my. Je více než rozumné mít společný servis v podobě účetní a
daňové služby a zajištovat činnosti centralizovaně, ale na základě Vašich
podnětů. Nejsme cestovkou, nejsme kanceláří splněných snů a přání, ale
také nehodláme tlumit aktivitu a nápady Vás členů. V nedávné minulosti
jsme nastavili naše výdaje tak, abychom mohli reagovat na poptávku
podpory Vámi připravovaných aktivit. Nyní již budeme jen korigovat a snažit
se o vyšší efektivitu. Některé činnosti nám přirozeným způsobem zaniknou,
jiné podpory zavedeme, bude-li panovat všeobecná shoda a budeme-li mít
prostředky. V každém případě se zaměříme na podporu členů, jejich
partnerů a dětí a mládeže. V případě společných aktivit bude na rozhodnutí
členů Výboru jak naložíme s prostředky a nastavíme podporu pro
zaměstnance, nečleny ZO. Slýchávám různé informace, ne všechny jsou
pravdivé, ale těžko se vyvrací polopravdy a lži. Po každé informaci se najde
někdo, kdo řekně – já to nevím, ke mně se to nedostalo. Je nutné
komunikovat. Přímo a jasně. A toho se chci držet.

Omlouvám se, ale v tomto zápise nebudu pokračovat v analýze historie naší ZO.
Věřím, že v červnovém Zápise vyjde prostor na několik řádek z historie odborů v ABB.
Přeji Vám hezké letní dny a děkuji Vám za důvěru.

Jiří Bohdan – předseda Výboru ZO OS KOVO ABB Brno

www.odboryabbbrno.cz V Brně  7.6.2019

http://www.odboryabbbrno.cz/

